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Onderwerp Ziekenhuis

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

'betreft toelichtende vragen van technische aard

Nee

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuiltehouder B&W

Schriftelijke vraag

Sinds enige tijd is het Moeder en Kindcentrum, verloskundige afdeting en kraamzorg, verhuisd van

RoosendaaI naar Bergen op Zoom.

Het Cottege van Roosendaal stond achter de bestissing om tot een fusie tussen het Franciscus

Ziekenhuis en het Lievensberg Ziekenhuis en heeft hiertegen geen bezwaar gemaakt. Sinds dit jaar

is het fusieziekenhuis een feit.

Onder teiding van de nieuwe Bergse directie biedt Franciscus Ziekenhuis met slechts waarnemend

reumatotogen reumazorg, aangezien de maatschap reumatologie een eigen praktijk heeft geopend

buiten het ziekenhuis van Roosendaat.

Daarnaast is verhuizen de KNO-artsen, nu nog gevestigd in het ziekenhuis van Roosendaal, naar het

Airparc Seppe. Een zorgwekkende ontwikkeling dat wederom een betangrijk zorgverlening uit
Roosendaal, en haar ziekenhuis, vertrekt.

Daar waar op de locatie Bergen op Zoom volop wordt uitbreid en geinvesteerd, loopt het

Roosendaalse Ziekenhuis vottedig [eeg. Door het beteid van de vorige directie en met steun van dit
Cottege btijft er niets over van het ziekenhuis dat 78.000 mensen in de gemeente van dienst moet

zijn.

Aan de andere kant investeert Roosendaat wet vee[ getd in een Care & lnnovation Centre en wil zich

etaleren ats Zorgstad. Maar een zorgstad met leeg ziekenhuis?

De VLP heeft de votgende vragen:

1) Wie van de Cottege leden is verantwoordelijk voor zorg, meer specifiek het St. Franciscus

Ziekenhuis?

2) ls er frequent overteg tussen Cottege en Ziekenhuis, zo ja hoe vaak en kunt u ons in kennis

stetten van hetgeen zoal wordt besproken? Zo nee, waarom niet?



3) Wat zou u er van vinden als er meer diensten uit het Roosendaatse ziekenhuis verdwijnen? En

indien u dit zorgwekkend acht, kaart u dat ook aan?

4) ls het Coltege bereid om het ziekenhuis ats een van de grootste (zo niet de grootste) werkgever

van de stad dichter te betrekken bij het project Roosendaal Zorgstad / ClC, ten einde de

functie te versterken? Zo niet waarom niet?

Namens de VLP,

Arwen van Gestel

Wij beantwoorden uw vragen als volgt

l. Het hele college is verantwoordelijk voor het domein van de zorg, met name op het gebied van de

"care". Deze verantwoordelijkheid raakt evenwel niet (het management en de bedrijfsvoering van)

het Bravis ziekenhuis.

2. Er is een goede relatie met het Bravis ziekenhuis. Wij houden elkaar wederzijds op de hoogte van

kansen en ontwikkelingen.

3. Het Bravis ziekenhuis is een zelfstandige organisatie en heeft een regionale voorziening. De Raad

van Toezicht controleert de Raad van Bestuur.

4. Ja, dit gebeurt algeruime tijd.

Hoogachtend,
Burgemeester en wethouders van Roosendaal
Namens dezen,
De burgemeester,

Mr. J.M.L. Niederer


